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Czym różni się stara uchwała 
od nowego projektu? Nieco 
innymi stawkami za parkowa-
nie i zasięgiem stref objętych 
opłatami. 

Nowsze propozy-
cje są korzystniej-
sze dla kierowców, 
ale nie we wszyst-

kich punktach. 
Obecne rozwią-

zania w ogóle nie 
uwzględniały np. 
ulg dla firm mają-

cych siedziby 
w centrum.

Czy nowy projekt w końcu zy-
ska przychylność radnych? To 
bardzo prawdopodobne. Sto-
jący murem za prezydentem 
radni Koalicji dla Gliwic Zyg-
munta Frankiewicza na pewno 
będą głosować ZA. Z upływem 
czasu, słabnie też parkingo-
wa opozycja. Część radnych 
Platformy Obywatelskiej może 
wstrzymać się od głosu.

Poszukuję świadków wypadku 

z dnia 16 października 2012 r., o godz. 
17:45 samochód peugeot potrącił piesze-

go na ul. Jana Pawła II. 

Kontakt 696-254-914
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TEMAT PŁATNEGO PARKOWANIA W GLIWICACH WRACA JAK BUMERANG

Do pięciu razy sztuka?

Niezrażony prezydent zgłaszał 
jednak projekt na kolejne se-
sje. Cała sytuacja sprawiała 
wrażenie politycznej przepy-
chanki, w której strony próbu-
ją sobie wzajemnie udowod-
nić, kto jest „mocniejszy“.

W ubiegłym tygodniu pre-
zydent wydał oświadczenie  
w sprawie płatnego parkowa-
nia. Tłumaczy w nim niewyko-
nanie „starej“ uchwały z 2008 
roku inwestycjami, opóźnie-
niami we wdrożeniu Śląskiej 
Karty Usług Publicznych  
i zmianami w układzie komuni-
kacyjnym miasta: 

Jak pisze Zygmunt Frankie-
wicz, „(...)Problem z brakiem 
rotacji samochodów w cen-
trum Gliwic nasila się. Bez-
płatne miejsca postojowe są 
zajmowane na wiele godzin, 
gdy w tym samym czasie płat-
ne parkingi w centrum miasta 
dysponują wieloma wolnymi 
miejscami. Tym samym za-
parkowanie samochodu na 
publicznym miejscu nawet na 
krótki czas jest praktycznie 
niemożliwe. Dlatego koniecz-
nym jest wprowadzenie w cen-

Podczas czwartkowej sesji, radni PO i PiS unieważnili obowiązującą, ale ciągle 
niewykonaną przez prezydenta uchwałę z 2008 roku, dotyczącą wprowadzenia stref 
płatnego parkowania w Gliwicach. Tymczasem, w tym tygodniu prezydent Zygmunt 
Frankiewicz po raz piąty zamierza przedłożyć radnym projekt nowej uchwały. 

Do tej pory, 
budzący kontro-
wersje projekt 
wprowadzenia 

stref płatnego par-
kowania był przez 
większość radnych 

każdorazowo 
odsyłany do 
poprawek. 

trum Gliwic Stref Płatnego Par-
kowania. Projekt uchwały w 
tej sprawie został przekazany 
Radzie Miejskiej w Gliwicach 
do rozpatrzenia na sesji 25 
października 2012 r. 

Uważam, że tym razem przed-
kładana po raz piąty Radzie 
Miejskiej uchwała powinna 
zostać podjęta. Tym bardziej, 
że wprowadzenie w centrum 
Gliwic SPP było obiecywane 
przez wszystkie siły politycz-

ne biorące udział w kolejnych 
wyborach samorządowych, a 
przed wrześniowym referen-
dum między innymi najwięk-
szy klub opozycyjny w Radzie 

deklarował chęć podjęcia przy-
gotowanej uchwały“ - czytamy  
w oświadczeniu prezydenta.

(mf)


